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KALĖDŲ STEBUKLO LAUKIMAS 

 

Paskutinį 

lapkričio 

penktadienį 

su 

mokyklos 

mokinių 

savivalda 

puošėme 

mokyklos kalėdinę eglę. Susirinkome anksti – juk 

laukia ilgas darbas, o pabaigti reikia iki pamokų 

pradžios. Pirma užduotis - surinkti pačią eglę. Tai 

padaryti buvo nelengva, bet po 15 minučių eglė 

buvo surinkta. Tada reikėjo išsklaidyti jos 

šakeles, pakabinti kalėdinius žaisliukus, uždėti 

girliandą. Valandos eglės 

puošimui neužteko, tad 

reikėjo darbuotis per 

pertraukas. Pagaliau eglė 

papuošta! Šventinė 

nuotaika visus sutinka 

vos įžengus pro 

mokyklos duris. 

Evelina Žaldokaitė, 

Ainius Suslavičius 

 

 

 

KALĖDINĖ EGLUTĖ 2023 KAUNE 

Paskutinį 

lapkričio penktadienį 

Kalėdų eglute 

pasipuošė ir Kauno 

miestas. Šiais metais 

eglutė įkvėpta M. K. 

Čiurlionio kūrybos, 

apjuosta Zodiako ženklais, išpuošta žvaigždėmis 

ir visokiausiais žaisliukais Eglutė visa švyti 

geltona spalva, jos spindesys giedra nuotaika 

užpildo visų širdis. 

Prie įėjimo 

į Rotušės aikštę 

visus pasitinka M. 

K. Čiurlionio 

„Karalių pasakos“ 

karaliai. Jie saugo 

kauniečių šventinę nuotaiką.  

Domantas Paškevičius  

 

MOKYKLOS PERGALĖ KVADRATO 

VARŽYBOSE 

Lapkričio 23 dieną 

vyko Respublikinių  

kvadrato varžybų zoninis 

turas. Į jas atvyko net 

keturių Lietuvos rajonų 

kvadrato varžybų 

nugalėtojai. Tarp jų ir - 

Kauno Pilėnų 

progimnazijos komanda. 

Mums pavyko nugalėti 

kitas tris mokyklas ir abi komandos (tiek 

mergaičių, tiek berniukų) tapome ČEMPIONAIS. 

Varžybos buvo labai įtemptos, nes kiekvienas 

kamuolio parskridimas buvo labai stiprus ir  



 

žiūrovams reikėjo svajoti, kad tik mūsų 

neiškirstų, o iškirtus išlaikyti kamuolį. 

Sveikiname nugalėtojus, didžiuojamės 

jumis ir linkime sėkmės respublikiniame ture.  

Jonas Makauskas 

 

PYRAGŲ DIENA 

Jaunieji 

žurnalistai 

vienbalsiai 

nutarė, kad 

įsimintiniausias 

lapkričio 

renginys 

mokykloje  - 

Pyragų diena. 

Išrinkome 

labiausiai mums patikusius Pyragų dienos 

prekiautojus ir paėmėme interviu iš vaikų ir jų 

auklėtojų. 

Esame 2 c klasėje ir kalbamės su Guste 

Schodolskyte ir Kristupu Graičiūnu. Tai klasės 

prezidentai. 

Kas davė idėją iškepti tokius gražius 

keksiukus? 

Mums idėjas davė visi mūsų šeimos nariai. 

Ar patys padarėte didžiąją darbo dalį kepdami 

keksiukus? 

Taip, bet buvo ir taip, kad reikėjo pagalbos. 

Kiek laiko užtrukote kepdami keksiukus? 

Tiksliai pasakyti yra sunku, bet kepti užtruko nuo 

valandos iki dviejų. 

Ar buvo įdomu kepti gardumynus? 

Mums buvo labai įdomu. 

Ar jūs didžiuojatės savo kepiniu? 

Taip, labai patiko, kaip jis atrodė. 

O kaip pati mokytoja, ar jūs didžiuojatės savo 

mokiniais, kad jie taip stengėsi kepti kepinius? 

Pirmiausiai tai mes visi labai nusiteikėm šitai 

akcijai ir suprantame, kad surinktų už kepinius 

pinigėlių prireiks sergantiems vaikučiams, netgi 

turime užrašą ant lentos, jog skaniau už pyragus 

tik vaikystė be ligų. 

Dabar esame 5 c klasėje ir kalbamės  su klasės 

seniūne Gaudre Ambrutyte. 

Kas davė idėją iškepti tokį gražų pyragą? 

 

Idėją davė draugai ir tėvai. 

Ar pati padarei didžiąją dalį darbo?  

Manau, kad taip. 

Kiek laiko užtruko iškepti pyragą? 

Kepiau valandą, o gal net daugiau. 

Ar buvo įdomu darbuotis? 

Taip, buvo labai įdomus kepimo procesas: 

maišyti tešlą, po to stebėti, kad neperkeptų, galų 

gale - įpakuoti. 

Ar tu 

didžiuojiesi 

savo 

kepiniu? 

Manau, kad 

taip, nes jis 

išėjo visai 

skanus. 

Ar jūsų visa 

klasė džiaugiasi surinkusi tokį kiekį pinigų? 

Taip, labai didžiuojamės. Jų tikrai prireiks 

sergantiems vaikams 

Ar buvo smagu pardavinėti keksiukus ir 

pyragus? 

Tikrai taip, nes visiems buvo smagu tiek pirkti,  

tiek pardavinėti. 

Domantas Damėnas, Ainius Suslavičius,  

Gustas Žurauskas 

 

 PAŽINTIS SU MOKYTOJU 

Mūsų mokykloje dirba 

naujas etikos 

mokytojas Augustas 

Pinkevičius. Jūsų 

dėmesiui jaunųjų 

žurnalistų interviu. 

Kodėl jūs 

nusprendėte būti 

mokytoju? 

Patinka bendrauti, ne 

šiaip sau plepėti, bet kažką gero duoti. Nemėgstu 

bet ko kalbėti, man patinka, kai bendravimas 

priveda prie kažkokių išvadų. Aš įsivaizduoju, 

kad mokymo procesai paremti tuo, jog yra 

kažkoks rezultatas ir kad galima ką nors  išgauti 

iš bendravimo. 

Ko jūs linkite vaikams mokydamas juos? 

 



 

Kad su manim bendrautų kaip su klasioku ir bet 

kokias žinias, kurias turi, atneštų man. 

Kokie jūsų mėgstami užsiėmimai be mokymo? 

Žaisti prie kompiuterio, skaityti knygas, 

vaikščioti po miestą, po visokias keistas gatves. 

Ką neįprasto, ekstremalaus esate nuveikęs? 

Šiais metais, vasarą, Kroatijoje laipiojau ant labai 

aukštų, stačių kalnų - tikrai ne turistams buvo 

skirta vaikščioti. Mėgstu tai. 

Interviu užrašė Daniela Kaupaitė,  

Meida Dobilaitė 

BŪRELIAI 

Robotika 

Klausimai būrelio vadovui. 

Mokytojau, kodėl įkūrėte šį būrelį? 

Norėjau, kad 

vaikai ne tik 

išmoktų žaisti su 

,,Lego‘‘ robotais, 

bet ir išmoktų 

juos 

užprogramuoti. 

Ar jums patinka vesti šį būrelį? 

Taip, labai patinka.  

Ar šis būrelis yra mokamas? 

Ne, šis būrelis yra nemokamas, visi  vaikai yra 

laukiami. 

Klausimai būrelio nariui.  

Ar tau patinka šis būrelis? Kodėl? 

Taip, man patinka šis būrelis, nes man labai 

patinka konstruoti, o čia konstruojame labai daug.  

Ar tau patinka šio būrelio mokytojas?  

Taip, jis labai gerai paaiškina užduotis. 

Interviu užrašė Evelina Žaldokaitė,  

Meda Kiudytė 

MŪSŲ POMĖGIAI 

Tęsdami rubriką „Mūsų pomėgiai“ nutarėme 

pasidomėti 6c klasės 

mokinės Viltės 

Kazakevičiūtės, 

pamėgusios ilgų 

distancijų bėgimą, 

laisvalaikiu. Viltė 

įvairiose bėgimo 

varžybose nuolat lipa 

ant nugalėtojų  

 

pakylos. Didžiuojamės ja. 

 Nuo kokio amžiaus užsiimi sportu? 

 Lankyti treniruotes pradėjau nuo 4 metų. 

   Kiek sporto šakų esi lankiusi? 

   Lankiau plaukimą, sportinę gimnastiką, o dabar 

lankau lengvąją atletiką (bėgimą). 

   Bėgi trumpas ar ilgas distancijas? 

   Bėgu ilgas distancijas. 

   Kiek daugiausia kilometrų esi nubėgusi? 

   Varžybose nubėgau 5 km per 24 minutes. 

   Kokią sporto šaką dar nori išmėginti? 

   Nelabai norėčiau lankyti ir mėginti kitų sporto 

šakų, nes jaučiuosi atradusi savąją. 

   Ar sportuoji savo noru? Taip, nes sportas- 

sveikata.                                                                           

Interviu užrašė Ugnė Janutytė 

 

JAUNŲJŲ ŽURNALISTŲ BŪRELIO 

KELIONĖ Į LRT  

Nuostabios TV studijos 

Lapkričio 17 dieną su jaunųjų 

žurnalistų būreliu keliavome į LRT studiją. Tai 

buvo ekskursija. Didžiausią įspūdį visiems paliko 

paruoštos laidų filmavimui televizijos studijos. 

Aplankėme keletą studijų ir išklausėme, kaip yra 

filmuojamos visos televizijos laidos. Pamatėme, 

kaip darbuotojai 

prižiūri filmavimą ir 

koks yra paslaptingas 

aparatas priešais žinių 

vedėjų veidus. 

Aplankėme studiją, 

kur vyksta „Auksinis protas“. Visi likome 

sužavėti. Mus atvedė  ir į studiją, kur filmuojama 

„Gustavo enciklopedija“. Daug kas manė, kad ten 

yra naudojamas žalias 

ekranas. Pamatėme, iš  

kur transliuojamos 

laidos „Labas rytas, 

Lietuva“ ir „Lietuva 

kalba“. Šios studijos 

realybėje atrodo daug 

įdomiau nei prie 

televizijos ekranų.  

Ši ekskursija buvo viena iš 

įsimintiniausių. 

Saulė Barbora Zaveckaitė 



 

Kaip ruošiamos žinios? 

Turbūt 

kiekvieną rytą ar 

vakarą žiūrite žinias. 

O kaip jos 

paruošiamos? 

Paruošiama studija, 

sureguliuojami 

ekranai, mikrofonai, 

vaizdo kameros, 

surenkama ir surašoma 

informacija. Žurnalistams žinias skaityti 

tiesioginiame eteryje nėra sunku, prieš juos yra 

ekranas,  kuriame bėga tekstas, jiems tereikia 

skaityti. Bet visiems reikia turėti aiškų tarimą ir 

gražų veidą. O prie to tenka padirbėti. 

 Aplink žurnalistus iš įvairių pusių 

važinėja daug kamerų, jos sustatytos ant tam tikrų 

bėgių, kad galėtumėme matyti laidos vedėją ar 

kokį nors atėjusį svečią.  

Manau, kad žurnalistų ir laidos 

vedėjų darbas tikrai nelengvas. 

Medeina Baranauskaitė 

 

Pasivaikščiojimas po Vilnių 

         Aplankę LRT studiją 

jaunieji žurnalistai nuvyko į 

Vilniaus centrą ir nuskubėjo 

prie Gedimino pilies bokšto. 

Pirmiausia žvilgtelėjome į 

Valdovų rūmų kiemą, o tada 

ėmėme kopti į Gedimino 

pilį. Belipdami į Gedimino 

pilies kalną gerokai 

pavargome. O dar 

laukė daugybė suktų 

laiptų į patį bokštą. 

Nusigavę iki viršaus 

išvydome nuostabų 

vaizdą. Pasigrožėję 

labiausiai turistų 

lankoma Vilniaus 

vieta, galėjome 

savarankiškai  

 

pasivaikščioti po miestą. 

Vieni sušilo po žvarbios 

dienos gerdami arbatą 

kavinėje, kiti 

pasivaikščiojo po 

senamiestį. Praėjus gerai 

valandai patraukėme namų 

link. Tikrai puikiai 

praleidome dieną. 

Viktorija Židanavičiūtė 

   KELETAS ĮDOMIŲ FAKTŲ 

• Karštas vanduo greičiau 

sušąla į ledą nei šaltas. 

  

• Coca Colos buteliukas 

anksčiau būdavo žalias. 

 

• Daugiausiai vartojamas vardas pasaulyje 

yra yra Mohammed. 

 

• Sraigė gali miegoti daugiausiai 3 metus. 

 

• Drambliai vieninteliai žinduoliai, kurie 

negali šokti. 

 

• Kad būtų 

išlaikyta 

pusiausvyra ir 

aerodinaminės 

savybės, iš 

vieno sparno 

iškritus 

plunksnai, erelis pameta tokią pačią 

plunksną iš kito sparno. 

 

• Anties kvaksėjimas nesukelia aido. 

 

• Baltojo banginio 

širdis yra panašaus 

dydžio, kaip 

"Volkswagen 

Beetle" ("vabalas"). 

 

• Chameleono liežuvis 

yra dvigubai ilgesnis 

už jo kūną. 

               Antonios Rakipllari 

 


